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Yearly, competition between enterprises of different sizes is growing, both on the 
world market and in Russia. Therefore, enterprises resort to various cost-cutting 
technologies, such as outsourcing and outstaffing. We justify the relevance of the issue 
under consideration, give a general idea about outsourcing and outstaffing, about the 
advantages and disadvantages of each of the methods of cost reduction.
The directions of development of outsourcing and outstaffing in the territory of 
Russia and the problems arising on the way of their development are considered. In 
accordance with the specifics of the development of these areas, we have developed 
recommendations for improving the system of regulation of outsourcing and outstaffing.
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НОВАЯ КНИГА

Серова Т.Б.

Манометры 
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2020

Приведены основные сведения о методах измерения давления, механических (шкальных) 
приборах избыточного давления, методах и средствах их поверки и калибровки. Описаны 
принципы действия, основные схематические решения, технические и метрологические 
характеристики приборов. Подробно анализируются вопросы поверки манометров: правильный 
выбор эталонных средств, особенности методов поверки, представление конечных результатов. 
Рассмотрены типы грузопоршневых манометров и методика их поверки. Пособие может быть 
полезно специалистам в области эксплуатации, поверки и калибровки средств измерений 
давления, ремонта манометров, студентам, обучающимся по данному направлению.
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